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معاون استاندار هرمزگان  خبر داد؛   

عادل شــهرزاد  افزود: ســعی داریم در هر شهرستان 
ساحلی هرمزگان، یک تا ۲ تعاونی مرزنشینان را فعال 
کنیم و بخشی از معیشت مردم را از این طریق تقویت 

کنیم.
وی بیــان کرد: این تعاونی های مرزنشــین در واقع از 
سال های گذشته با مسائل و مشکلات خاصی در زمینه 
بانکی، مالیاتی و همچنین بهم ریختگی آماری در تعداد 
اعضا مواجه بوده اند که در واقع بدنبال این هســتیم در 
قالب طرح ساماندهی و براساس چارچوب ها و ضوابط 

قانونی، این مشکلات را حل و فصل کنیم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
اظهار کرد: در این راســتا برای راه اندازی تعاونی های 
مرزنشــین در استان، نشســت های مقدماتی را آغاز 
کرده ایم و با اعضای هیات مدیره البته تعاونی هایی که 
هنوز اعضای آن باقی مانده اســت، نیز مذاکراتی انجام 
است تا بتوانیم ساماندهی اعضای تعاونی را به یک عدد 

قطعی و واقعی برسانیم.
وی گفت: از همه مهم تر در بحث تعاونی های مرزنشین، 
مجوزهایی مورد نیاز تعاونی ها است که بتوانند فعالیت 
کنند و یک بهره اقتصادی را به جامعه محلی بدهند که 

این مجوزها را نیز به آن ها خواهیم داد.
شــهرزاد تصریح کرد: در واقــع یکی از فرصت های 
ارزشمندی که به نظر می رسد استان هرمزگان می تواند 
در بحث تقویت معیشت مرزنشینان که سال ها بر زمین 

مانده، استفاده کند را از این طریق حل کنیم.
صدور کارت پیله وری الکترونیکی برای مرزنشینان 

هرمزگانی
 معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
همچنین به صدور کارت پیله وری الکترونیکی برای 
نخستین بار در استان برای مرزنشینان خبر داد و گفت: 
تاکنون این کارت برای ۲ مرکز در شــهرهای ساحلی 

میناب و بندرلنگه صادر شده است.
شهرزاد یادآورشد: مرزنشینان می توانند با استفاده از این 
کارت، صــادرات و واردات کالا را بــه راحتی و بدون 
روندهای طولانی اداری مرســوم انجام دهند و در هر 

نقطه از کشور این کالاها را توزیع کنند.
وی همچنین به بحث ته لنجی و ملوانی اشــاره کرد و 
گفت: حدود ۵۲۰ شــناور زیر ۵۰۰ تن در استان داریم 
که مشمول این آیین نامه هستند؛ یعنی این شناورها طبق 
مجوز داده شده می توانند در طول سال معمولا ۲ سفر، 

بار ملوانی وارد استان کرده و از این طریق ارتزاق کنند 
که این کار انجام است.

راه اندازی پنج بازارچه ملوانی در هرمزگان
معاون استاندار هرمزگان یادآورشد: پنج بازارچه ملوانی 
در ســطح اســتان راه اندازی کردیم که در بار ملوانی و 
ته لنجی بسیار موثر بوده و راحت تر و سریع تر توانستند 
بارشان را تخلیه کنند و هم اینکه در آن سکونتگاه های 

پیرامونی مفید فایده بودند.
شهرزاد ابرازکرد: این بازارچه های ملوانی در شهرهای 
ساحلی قشم، سیریک، بندر شیو پارسیان، بندر تیاب 

میناب و بندر بستانو است.
وی بیــان کــرد: راه اندازی بازارچه هــای ملوانی 
یکی از راه های توســعه صنعت گردشگری است 
که می تواند موجب تقویت اشــتغال و معیشــت 

جزیره نشینان شود.
اعمال رویه های گمرکی در بنادر کوچک هرمزگان

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان 
همچنین گفت: تمامی رویه هــای گمرکی در زمینه 
صــادرات، واردات، ترانزیت و ملوانی که می توان به 
بنادر کوچک حوزه شــرق و غرب اســتان داد، اعمال 

شده است.
شــهرزاد اضافه کرد: این یک قدم بسیار خوب و مثبی 
بوده که بخش قابل توجهی از منابع در حوزه بنادر شرق 

هرمزگان فعال شده است و حرفی برای گفتن دارند.
وی گفت: در حال حاضر این رویه های گمرکی در بندر 

سیریک، بندرتیاب و بندر خمیر در حال انجام است.

ساماندهی تعاونی های مرزنشینان
 هرمزگان آغاز شده است 

        اقتصاد کیش -    معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری هرمزگان با اشاره 
به اینکه ساماندهی تعاونی های مرزنشینان 
در این استان آغاز شده است، گفت: تا پایان 
امســال تصمیم داریم بتوانیم تعداد ۱۰ 

تعاونی مرزنشین را در استان فعال کنیم.

اقتصاد کیش -    مدیر امور اراضی جهاد کشــاورزی هرمزگان با بیان اینکه برای ۲ 
هزار و ۹۴۳ هکتار زمین بندرعباس درخواســت واگذاری زمین ارســال شده است، 
گفت: هم اینک ۲ هزار و ۳۸۷ هکتار از اراضی این شهرستان به مزارع پرورش میگو 

اختصاص دارد.
منصور شفیعی در خصوص نحوه درخواست زمین برای مزارع پرورش میگو  گفت : 
سرمایه گذار و فرد علاقه مند برای سرمایه گذاری در ابتدا باید به سازمان نظام مهندسی 
کشاورزی مراجعه و موافقت اصولی دریافت کند، سپس آن را به انضمام نقشه زمین 

مورد نظر به امور اراضی شهرستان مورد نظر بدهد.
وی ادامه داد: آنجا از طریق سامانه جامع امور اراضی از دستگاه های مربوط استعلام گرفته 
می شود، سپس موضوع در یک کمیسیون مطرح و در صورت موافقت سرمایه گذار 
برای عقد قرارداد اجاره به دفاتر اســناد رســمی معرفی و قرارداد یک ساله تا ۳۵ ماهه 

منعقد می شود.
مدیر امور اراضی جهادکشاورزی هرمزگان خاطرنشان کرد: حداقل مدت قراردادها 
یک ساله و حداکثر ۳۵ ماهه است و اگر در این مدت کاری بر روی زمین انجام نشده 
باشد موضوع در هیات نظارت مطرح و اگر دلایل محکمی برای کار نکردن داشته باشد 

برای تمدید و یا فسخ قرارداد تصمیم گیری می شود.
شــفیعی خاطر نشان کرد: اگر بر روی زمین کار انجام شده باشد برای تمدید قرارداد 
اجاره به مدت یک سال یا ۳۵ ماه اقدام می شود و این تمدید قرارداد تا هر زمان که نیاز 

باشد ادامه پیدا می کند.
وی افزود: سال ۸۹ با اتمام طرح، سند واگذاری قطعی به سرمایه گذار داده می شد که از 
این سال به بعد در راستای افزایش بهره وری بخشنامه ای صادر شد و اراضی واگذاری 

شامل انتقال قطعی و سند نمی شوند و تنها می توان آن ها را اجاره داد.
نظات بر طرح های سرمایه گذاری بخش کشاورزی برون سپاری می شود

مدیر امور اراضی هرمزگان بیان کرد: دستگاه صادر کننده موافقت اصولی که در حوزه 
جهاد کشــاورزی نظام مهندسی کشــاورزی است، ملزم بر نظارت و ارسال فرم های 

نظارتی به امور اراضی در بازه های زمانی ۶ ماهه است.
شــفیعی گفت: تفاهم نامه ای در راســتای برون ســپاری بین سازمان نظام مهندسی 
کشاورزی و امور اراضی کشاورزی به امضا رسیده است که کارهای نظارت به بخش 

خصوصی واگذاری شود.
وی افزود: این حرکت بسیار خوبی در زمینه نظارت بوده و توان نظارتی امور اراضی 
را افزایش می دهد و بدین ترتیب می توان پیشرفت طرح های سرمایه گذاری را سریع تر 

مورد ارزیابی قرارداد.
مدیر امور اراضی جهاد کشاورزی هرمزگان بیان کرد: کمیسیون هیات نظارت هم اکنون 
وجود دارد که دستگاه های صادر کننده موافقت اصولی عضو این کمیسیون هستند، 

معاون دادستان و سازمان بازرسی هم به این کمیسیون دعوت می شوند.
شفیعی خاطر نشان کرد: این کمیسیون کار حساسی بر عهده داشته و در یک هفته ۵۰ 
طرح را مورد بررســی قرار داد که نزدیک به ۲۰ طرح فسخ قرارداد شد، درصد بیشتر 

آن ها طرح های دامی و صنعتی بودند.
وی گفت: خســارت مدتی که به تولید ضربه زده اند در زمان فســخ قرارداد توســط 
کارشناس مورد ارزیابی قرار می گیرد،   البته مبلغ دریافت شده در این زمینه، سال گذشته 

بسیار پایین بوده است.
رابطه مزارع پرورش میگو با شهر جدید خلیج فارس یا شهرک مسکونی

مدیر امور اراضی جهادکشــاورزی در پاسخ به پرسشی با موضوع قرار داشتن مزارع 
پرورش میگو شهرســتان بندرعباس در شرق این شــهر و احتمال قرارداشتن آن در 
محدوده شهر جدید خلیج فارس، گفت: زمزمه هایی که در خصوص ایجاد شهر جدید 
در شرق بندرعباس شنیده می شود که همین مساله موجب شده واگذاری اراضی جدید 

را متوقف کنیم.
شــفیعی ادامه داد:  درحال حاضر برای احتیاط، واگذاری جدید در این منطقه انجام 

نمی شود و بررسی های انجام شده حکایت از آن دارد که تداخلی هم وجود ندارد.
وی اضافه کرد: یک تصمیم کلی گرفته شده که در شرق بندرعباس یک شهرک مسکونی 
ایجاد شود و اگر بنا بر این باشد باید میزان تخصیص اراضی باقی مانده مشخص و سپس 

برای آن شهر یا شهرک تصمیم گیری شود.
مدیر امور اراضی جهادکشاورزی ابراز کرد: همچنین ایجاد شهر جدید خلیج فارس یا 
شهرک مسکونی باید با حفظ حقوق اولیه افرادی باشد که در گذشته به آن ها زمین برای 

پرورش میگو واگذار شده است.
شــفیعی افزود: اما در خصوص شهر جدید در شرق بندرعباس دستورکاری به امور 
اراضی اعلام نشده است که بخواهیم مزارع پرورش میگو را تعیین تکلیف کنیم،   مباحثی 

که در مورد شهر جدید گفته شده یکسری کلیات است.
وی اشاره کرد:  براساس نقشه ای که از محدوده مورد نظر برای احداث شهر جدید خلیج 
فارس دیده ام، اراضی واگذار شده پرورش میگو در منطقه شرق بندرعباس خارج از 

آن منطقه است.
مدیر امور اراضی جهادکشــاورزی هرمزگان خاطر نشان کرد: زمین هایی برای طرح 
نهضت ملی مســکن مد نظر مسوولان است در شــرق این شهر نبوده و محدوده ای 
یکهزار هکتاری در شمال شهر بندرعباس است که مصوبه اش در اختیار امور اراضی 

قرار گرفت.

مدیر امور اراضی هرمزگان:

۲ هزار و ۳۸۷ هکتار زمین به مزارع 
پرورش میگوی بندرعباس اختصاص دارد

مدیر روابط عمومی و امور بین الملل سازمان 

منطقه آزاد قشم از بندر عباس آمد

اقتصاد کیش-     طی حکمی از سوی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، علیرضا زارعی 
به سمت مدیر روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد قشم منصوب شد. 

به گزارش  اقتصاد کیش  عادل پیغامی، در آیین تودیع و معارفه گفت: رسانه جزو یکی 
از نهادهای اجتماعی است که با طیف زیادی از مخاطبان سروکار دارد و کارکرد آن در 

هویت بخشی به جامعه موثر است.
پیغامی ادامه داد: استراتژی شخص بنده در رسانه درخصوص مطرح شدن به عنوان نفر 
اول و پیشانی مجموعه نبوده و ترجیح می دهم مدیران و بدنه کارشناسی که تلاش های 
زیادی برای پیشبرد اهداف سازمانی انجام می دهند، بازروایی دستاوردها را انجام دهند.
وی با تشکر از زحمات مدیر پیشین روابط عمومی سازمان منطقه آزاد قشم  تصریح 
کرد: منطقه آزاد در بعد رســانه ای مثبت عمل کرده است و با تغییرات صورت گرفته 

چالش های موجود نیز برطرف خواهد شد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم یادآور شد: قطعا جابجایی پست های مدیریتی منجر 
به ورود ایده های جدید و نوآوری به سیستم خواهد شد که در کنار استفاده از تجربه 

نیروهای قدیمی بهره وری در سازمان را افزایش خواهد داد.
مدیر جدید روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد قشم نیز ضمن ابراز تشکر 
از حسن نیت و اعتماد مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ، گفت: امروز روابط عمومی 
تسهیل کننده ارتباط موثر مردم و ذینفعان با سازمان ها و دستگاه های مختلف می باشد 

و در این مسیر باید از ابزارهای نوآورانه و جدید استفاده کند.
علیرضا زارعی افزود: افکار عمومی به شــدت در خصوص پدیده ها و رویدادهای 
اجتماعی و فرهنگی حساس و خردمندانه عمل می کند و روابط عمومی ها و رسانه ها 

باید نقش موثری در بازتاب این پدیده ها داشته باشند.
زارعی افزود: بهترین اتفاق در حوزه رسانه استفاده از کار گروهی و تشریک مساعی 
است و تلاش می کنیم با تعریف برنامه ها و رویکردهای جدید و استفاده از ظرفیت 
تمام رسانه ها و ابزارهای نوین، روابط عمومی را به ایینه ای برای انعکاس تصویری 
صحیح از سازمان نزد افکار عمومی در سطح محلی و ملی تبدیل کنیم و در این مسیر 

از تجربه تمام اهل قلم، نخبگان و متخصصان بهره خواهیم برد.
بنابراین گزارش، علیرضا زارعی از اهالی با ســابقه و مجرب رســانه و هنر در استان 
هرمزگان به حساب می آید که خدمت به عنوان مدیریت فرهنگی سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشــی شهرداری بندرعباس، مدیریت روابط عمومی سازمان سرمایه 
گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری بندرعباس، مدیرعاملی انجمن سینماگران 
هرمزگان، تهیه کنندگی، کارگردانی، مجری و بازیگری صداوسیمای مرکز خلیج فارس، 
مدیریت کانون بسیج رسانه ناحیه بندرعباس و فعالیت های گسترده ای در حوزه فضای 

هنری و رسانه ای استان هرمزگان و سطح کشور را در کارنامه خود دارد.

یکهزار و ۷۴۶ هکتار از زمین های ملی 
هرمزگان به طرح های سرمایه گذاری 

اختصاص یافت

اقتصــاد کیش-   مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان گفت: در راســتای 
برنامه های دولت ســیزدهم، یکهزار و ۷۴۶ هکتار از اراضی این اســتان در سه ماهه 
نخست امسال از سوی کمیته تخصصی استعدادیابی و تخصیص اراضی ملی و دولتی 

این اداره کل به اجرای طرح های سرمایه گذاری اختصاص یافت.
سید محمدنور موسوی  افزود: سال گذشته نیز در مجموع بیش از ۱۹ هزار هکتار از 
اراضی ملی استان هرمزگان را جهت سرمایه گذاری به طرح های کشاورزی و صنعتی 

اختصاص دادیم.
وی بیان کرد: اراضی ملی یادشــده به طرح های وابسته کشاورزی در زمینه شیلاتی، 
گلخانه و امور کشــاورزی و طرح های صنعتی بزرگ )همچون ساخت پتروپالایش 
شهید سلیمانی، نگین مَکُران و صنایع غرب بندرعباس و حوزه شرق استان( تخصیص 

پیدا کرده است.
مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان اظهار کرد: همچنین اراضی مورد نیاز 
شهرک های صنعتی که مردم بتوانند برای توسعه کارهای صنعتی سرمایه گذاری کنند 

نیز در اختیار سرمایه گذاران قرار داده شده است.
موسوی، هرمزگان را استانی در حال توسعه با بستر مناسب برای سرمایه گذاری عنوان 
کرد و گفت: هر سرمایه گذاری که بخواهد در این استان سرمایه گذاری کند به طور قطع 
بعد از انجام بررسی های لازم، مناطقی که مشکل ندارند و مناسب سرمایه گذاری هست، 

تخصیص زمین صورت می گیرد.
.وی ابرازامیدواری کرد: با سرمایه گذاری شیلاتی و صنعتی هم استان توسعه پیدا کند و 

هم تولید رشد پیدا کند و در نهایت منجر به ایجاد اشتغال پایداری می شود.
کاهش زمان پاسخگویی به استعلامات منابع طبیعی هرمزگان

مدیــرکل منابطع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان همچنین با اشــاره به کاهش زمان 
پاســخگویی به استعلامات منابع طبیعی گفت: سال گذشــته زمان پاسخگویی به 
اســتعلامات ۳۲ روز بود که امســال با دستور استاندار و برنامه ریزی انجام شده به ۲۰ 

روز کاهش یافته است.
موسوی یادآورشد: طبق برنامه ریزی که انجام شد توانستیم سال گذشته از نظر تعداد، 

ثبت و زمان پاسخگویی به استعلامات در کشور رتبه نخست را کسب کنیم.
وی اضافه کرد: یکی دیگر از اقداماتی که در ارتباط با بحث زمین انجام دادیم، این بود 
که اراضی مورد نیاز مســکن ملی در روســتاها و شهرها را تامین کردیم و بیش از ۹۵ 
درصد روستاها اراضی مورد نیازی که مسکن درخواست کرده، تامین کردند که بتوانند 

واگذاری زمین برای مسکن انجام شود.
مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان اظهار کرد: برای مســکن ملی نیز هرمزگان یکی از 
استان های پیشرو در این زمینه بوده که زمین مورد نیاز اداره راه و شهرسازی را به محض 
الحاق تغییر و تحول انجام داده تا بتواند در این زمینه هم آن رشد لازم را داشته باشند و 

برای خانه دار شدن مردم اقداماتی انجام دهند.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان:

تفاهم نامه پوشش دهی تلویزیونی به ۲۵ 
منطقه بالای ۵۰ خانوار هرمزگان امضا شد

اقتصاد کیش-      تفاهم ۲ جانبه اســتانداری هرمزگان و صدا و ســیمای جمهوری 
اســلامی ایران، برای پوشش دهی تلویزیونی به ۲۵ منطقه بالای ۵۰ خانوار این استان 

به امضا رسید.
استاندار هرمزگان در نشست امضای این تفاهم نامه که با حضور علیرضا شریفی معاون 
فنی صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران برگزار شد، گفت: استان در حوزه پوشش 
تلویزیونی با برخی مشکلات از جمله پوشش دهی نامناسب و کیفیت پایین مواجه 
هستیم که با تفاهم نامه منعقد شده مقرر شد پوشش تلویزیونی برای ۲۵ نقطه بالای ۵۰ 

خانوار در مدت مشخص انجام شود.
مهدی دوستی بیان کرد: عمده این مناطق مربوط به کوهشاه احمدی از توابع شهرستان 

حاجی آباد، بندرخمیر، بشاگرد و بندرعباس است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با تاکید بر اینکه صدا و سیما در خط مقدم جهاد 
تبیین قرار دارد، اظهار کرد: صدا و سیما در جهاد تبیین و جنگ تمام عیار که با رسانه های 
معاند آغاز کرده، نیاز به حمایت های سخت افزاری و نرم افزاری دارد که در این نبرد 

دست بالا داشته باشد.
دوستی ادامه داد: منابع صدا و سیما محدود بوده و نیاز است همه دستگاه ها در کنار صدا 
و سیما باشند و کمک کنند.  معاون فنی صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران نیز در 
این نشست گفت: در حال حاضر در کشور پوشش تلویزیونی ۹۹.۸ درصدی وجود 

دارد اما برای حل مشکل میزان باقی مانده نیز عزم جدی داریم.

اقتصاد کیش-     اســتاندار هرمزگان گفت: ۱۰۲ 
روستای بالای ۱۰۰ خانوار در این استان وجود دارد 
که بدون طرح هادی هســتند و در تلاش هستیم در 

سال جاری تعداد این روستاها را به صفر برسانیم.
مهدی دوســتی  در همایــش روز ملی دهیاری ها 
در فرهنگســرای طوبی بندرعباس با اشاره به اینکه 
۱۰۲ روستای بالای ۱۰۰ خانوار در هرمزگان بدون 
طرح هادی هستند، افزود: این امکان هم وجود دارد 
که اجرای این طرح ها را در راســتای تحقق اقتصاد 

روستایی به دهیاری واگذار کنیم .
وی دهیاران را سرپنجه های حکمرانی در کشور و 
محل شروع انتقال صدای مردم به حاکمیت دانست 

و تدوین طرح های اقتصاد روستایی تاکید کرد.
اســتاندار هرمزگان با بیان اینکه امسال یک هزار و 
۶۰۰ میلیــارد تومان وام چهار درصد در حســاب 
پیشرفت و اقتصاد در اختیار استانداران قرار گرفته، 
گفــت: می توانیم با اولویت افزایش اقتصادی منابع 
این حساب را بین روستاها بر اساس طرح هایی که 

می آورند، اختصاص دهیم.
دوستی در عین حال بر انضباط بخشی مالی از سوی 
دهیاری ها تاکید کرد و گفت: حجم بالای گزارشاتی 
از دهیاری ها توســط دســتگاه های نظارتی ارسال 
می شــود، نگران کننده اســت و از این رو دهیاران 
باید تســلط خود را بر بحث قوانین و مقررات مالی 

افزایش دهند.
وجود ۱۵۵ روستای بدون راه دسترسی مناسب

نماینده عالی دولت در هرمزگان با اشــاره به وجود 
۱۵۵ روستای محصور و بدون راه دسترسی مناسب 
در اســتان، بیان کرد: برای احداث راه دسترسی این 
روستاها و مالچ پاشی ماشین آلات تهیه و در اختیار 
راهداری قرار گرفته است و قصد داریم راه دسترسی 

این روستاها تا سفر رییس جمهور احداث شود.
وی در ادامه آب را مشــکل اصلی استان هرمزگان 
دانســت و گفت: به عنوان مثال در شــهریور سال 
گذشته، حدود ۴۰۰ روستا در استان با تانکر آبرسانی 

می شد که مشکلات زیادی را ایجاد کرده بود.
دوســتی ادامه داد: برای برطرف شدن این مشکل 

در وهله اول تعداد تانکرها افزایش پیدا کرد و توان 
مضاعفی برای حل مشــکلات آبی گذاشتیم و این 

مشکل به ۲۵۱ روستا کاهش یافته است.
اختصاص بیش از ۲ هــزار میلیارد تومان اعتبار به 
بخش آبرســانی/ ۲۳۴هزار متــر مکعب ظرفیت 

آبشیرینکن وارد مدار بهره برداری می شود
استاندار هرمزگان با بیان اینکه امسال ۲ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار تزریق به بخش آبرســانی برای 
از بردن مشــکل آبرســانی در ۱۶۰ روستا و ۴ شهر 
هرمزگان اختصاص یافته اســت، گفت: در ســال 
جاری ۲۳۴هزار متر مکعب ظرفیت آبشــیرین کن 
نیــز وارد مدار بهره برداری خواهد شــد که از این 
حجم حدود ۳۴ هزار مترمکعب خاص آبرســانی 

به روستاها است.
وی در بخش دیگری به احداث ۱۵ هزار مســکن 
روستایی در قالب نهضت ملی مسکن اشاره کرد و 
افزود: دهیاران باید نقش خود را در این طرح ملی پیدا 
کرده و فرمانداران و بخشداران نیز موظف اند مشکل 

الحاق زمین در روستاها را به فوریت اعلام کنند.
راه اندازی صنعت کاغذ در هرمزگان با کشت 

اکالیپتوس
دوســتی در بخش دیگر سخنان خود به مشارکت 

دهیاری ها و جوامع محلی در طرح ملی کاشت یک 
میلیارد درخت اشــاره کرد و آن را یکی از راه های 

تقویت اقتصاد روستایی دانست.
به گفته نماینده عالی دولت در هرمزگان؛ طبق اعلام 
نظر کارشناســان حوزه منابع طبیعی در طول چهار 
سال باید ۲۵ میلیون درخت در هرمزگان کاشته شود 
که سهم امسال هرمزگان، ۶.۵ میلیون درخت است 

و حدود سه میلیون آن آماده کاشت است.
وی در ایــن رابطه به راه انــدازی صنعت کاغذ در 
اســتان هرمزگان با کشت اکالیپتوس اشاره کرد که 
این درخت می تواند موجب رونق اقتصاد روستایی 
شود زیرا خرید تضمینی بلند مدتی دارد و ارزش یک 
هکتار از کاشت آن در چهار سال به یک میلیارد تومان 
می رسد و بذر اکالیپتوس هم به اندازه کافی در اختیار 

منابع طبیعی استان قرار گرفته است.
دوستی در پایان بر فعال شدن تعاونی های روستاهایی 
تاکید کرد و افزود: برای شــکل دهی تعاونی ها باید 
مجموعه ای از روستاها دور جمع شده و دستگاه های 
مختلفی نیز خریداری تا به صورت مشــارکتی کار 
را پیش ببرند ضمــن اینکه این قول را می دهیم در 
اداره تعاون شعبه ویژه ای برای راه اندازی تعاونی های 

روستایی اختصاص پیدا کند.

 ۱۰۲ روستای هرمزگان طرح هادی ندارند
استاندارهرمزگان : 


